
SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DE L’AJUNTAMENT EN PLE QUE VA  TENIR 
LLOC EN PRIMERA CONVOCATÒRIA A LES 9’30 HORES DEL D IA  

30 D’OCTUBRE DE 2009 
 

 
 
 

LLOC: SALÓ DE SESSIONS. CASA CONSISTORIAL DE CAPDEP ERA 
(ILLES BALEARS) 

 
 
 

A C T A   
 
 
ASSISTENTS: 

Sr. Bartomeu Alzina Sureda. Batle-President 
Sr. Rafel Fernández Mallol 
Sr. Sebastià Sureda Rosselló 
Sra. Margalida Bover Vadell 
Sr. José Andrés Gallego Méndez 

 Sr. Climent Crespo Flaquer 
Sr. Mateu Garau Flaquer 
Sr. Joan Ferrer Flaquer 

 Sra. Maria Isabel Vives Liberal 
 Sr. José Medina Suárez  

Sra. Maria del Pilar García Rosa 
Sr. Bernard Boutique  

 Sra. Margarita Servera Ferrer 
Sra. Maria Orts Rodríguez 
Sra. Virgínia Maria Urdangarín de Manuel  

 Sr. Mateu Melis Tous 
Sra. Maria Pilar Gasull Albons 
 
Interventor: Antoni Crespí Serra 
Secretaria acctal.: Catalina Ramis Garcia 

 

 
PUNTS DEBATUTS I ACORDS ADOPTATS 

 
I.- APROVACIÓ DE L’ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR: (20/ 10/09)  En 
compliment d’allò que disposa l’article 97.2 de la Llei 20/2006, de 15 
de desembre, Municipal i de règim local de les Ille s Balears i 
l’article 91.1 del Reglament d’Organització, Funcio nament i Règim 
Jurídic de les Entitats Locals, aprovat pel Real De cret 2568/1986, de 
28 de novembre, el Sr. President demana als membres  de la Corporació 
si algú té alguna observació a fer sobre l’acta de la sessió anterior, 
que va tenir lloc  el dia VINT D’OCTUBRE de 2009, de la qual se n’ha 
expedit, prèviament, còpia de l’esborrany a cada Re gidor per al seu 
coneixement, rectificació d’errades o possible form ulació 
d’al·legacions, si fos el cas. 
  

No havent-hi intervencions, per UNANIMITAT dels reunits, sent 
disset el nombre legal de membres del Consistori i disset els 
assistents, és aprovada  l’acta de la sessió anterior, que va tenir 
lloc el dia VINT D’OCTUBRE de 2009.  
 
II.- MODIFICACIÓ CRÈDIT 2/2009 El Consistori examina l’expedient 
32/2009(INTER), relatiu a modificació de crèdit 2/2 009 per crèdit 



extraordinari i suplement de crèdit finançat amb ba ixa. 
El Sr. Batle dóna la paraula a l’interventor de l’A juntament que 
exposa el seu informe i la proposta d’aprovar la mo dificació 
pressupostaria 2/2009, que consta de les parts segü ents: 

1) Crèdit extraordinari i suplement finançat amb ba ixa 
2) Crèdit extraordinari i suplement fiançat amb rom anent  

 
El Sr. Batle dóna la paraula als regidors. 
 
El Sr.  Ferrer expressa la seva decepció i recorda la seva sol·licitud 
a la comissió informativa que es passessin les part ides punt per punt 
i el que es troba és que la modificació del crèdit és de tot el paquet 
sencer. Per tant demana que es deixi damunt la taul a. 
 
La Sra. Orts demana repassar punt per punt totes i cada una de les 
partides ja que considera que hi ha inversions dels  2009 fetes a risc 
i ventura del regidor i sense partida pressupostàri a. Proposa aturar 
la dinàmica de despesa. 
 
El Sr. Melis assenyala que en quan al punt 1 de la proposta no hi ha 
problema, però en quan al punt 2 convindria analitz ar-los per separat. 
 
El Sr. Ferrer demana un informe jurídic emès pel Se cretari de la 
Corporació. 
 
La Sra. Orts demana poder revisar les factures. 
 
El Sr. Melis expressa que té dubtes i que necessita  més informació. 
 
El Sr. Interventor manifesta que tècnicament no hi ha problema per a 
procedir a la votació per separat de les partides s i hi ha unanimitat 
en fer-ho així. 
 
El Sr. Batle proposa deixar-ho damunt la taula. 
 
 
III.- MODIFICACIÓ TAXA RECOLLIDA DE FEMS. El Consistori examina 
l’expedient 30/2009 (INTER)relatiu a l’ordenança fi scal reguladora de 
la taxa de recollida de fems. 
 
La Sra. Gasull defensa la modificació de la taxa de  recollida de fems 
ja que suposa la reducció del 50% de la taxa de rec ollida en sòl 
rústic alhora que contempla exempcions i bonificaci ons als subjectes 
passius que participin en els programes de recollid a selectiva. Demana 
el suport de la Corporació perquè l’ordenança fisca l elimina el greuge 
comparatiu que suportaven els veïns que viuen en sò l rústic en 
comparació als que viuen en sòl urbà, per altra ban da recorda l’èxit 
que ha tengut la recollida selectiva dins el munici pi. 
 
El Sr. Ferrer manifesta el suport del Partit Popula r tot i que va 
demanar  la reducció de l’u% en totes les taxes i e s notòria la nul·la 
voluntat de l’equip de govern per fer-ho. Diu que e ntén les queixes 
dels veïns de sòl rústic i demana més vigilància pe r a la recollida 
selectiva de residus. Entén que les bonificacions n o valoren l’esforç 
que suposa seleccionar les residus. Demana per al 2 010 poder fer un 
descompte més important per poder implicar a tota l a indústria cap al 
reciclatge i reclama més contundència de la brigada  verda. 
 
La Sra. Gasull Manifesta que està d’acord amb el qu e ha exposat el Sr. 
Ferrer, alhora que l’hi recorda que la brigada verd a la conformen dues 
persones que realitzen la seva tasca de manera corr ecta i ordenada. 



 
La Sra. Orts expressa el sentit  favorable del seu vot a la 
l’ordenança i proposa que les bonificacions es faci n extensives a 
altres establiments com ara restaurants. 
 
La Sra. Gasull recorda que  l’ordenança afecta a to ts els establiments 
adherits a la recollida selectiva. 
 
El Sr. Melis expressa el sentit  favorable del seu vot a la 
l’ordenança  per quan elimina greuges comparatius i  incentiva les 
empreses, recorda que també en el seu dia va demana r la reducció de 
l’u% en totes les taxes. 
 
Vist l’informe emès per Intervenció de data 20 d’oc tubre de 2009. 
 
Vist el dictamen emès per la comissió informativa m unicipal de Medi 
Ambient de 20 d’octubre de 2009. 
 
Vistos els articles 15 i següents del Text Refós de  la Llei reguladora  
de les Hisendes Locals, aprovat per Reial decret le gislatiu 2/2004, de 
5 de març. 
 
Per UNANIMITAT del reunits, sent disset el nombre legal dels memb res 
del consistori i disset els assistents, és aprovada provisionalment  
l’ordenança fiscal reguladora de la taxa per recoll ida per fems i 
exposar al públic l’expedient, mitjançant edicte pu blicat en el tauler 
d’anuncis de l’Ajuntament, en el BOIB i en un diari  dels de major 
difusió de la comunitat autònoma, pel termini de tr enta dies per a 
possibles reclamacions. Aquesta aprovació provision al esdevindrà 
definitiva, de forma automàtica, si transcorregut l ’esmentat termini 
d’exposició no s’hi interposen reclamacions.   
 
 
No havent-hi més temes a tractar, per ordre del Sr.  Batle-President 
s’aixeca la sessió a les nou hores i quaranta-cinc minuts. 
 
 

 


